



景嶺書院
King Ling College

二零一四至二零一五年度家長通告第三號(中一級)

School Notice 3 (S.1 only)

(本通告已上載於本校網頁 <http://www.kingling.edu.hk>)

敬啟者：茲有下列重要事項，祈予垂注：
Dear parents,
Here is the item for your immediate attention:

4 September 2014

購買冬季運動服

本校將於2014年9月8日(星期一)及9月10日(星期三)午膳時間，安排校服供應商到校，為中一級同學提供即場購買冬季運動服服務。請各中一級同學預備費用\$220-\$250(價錢按尺碼有所不同)購買。家長請提醒同學妥善保管錢財，免招損失。

此 致
貴家長

校長

楊明倫 謹啟

二零一四年九月四日

Purchase of Winter PE Uniform

During lunch time on 8 September (Monday) and 10 September (Wednesday), the school uniform provider will offer retailing service of winter PE uniform to S1 students. Please have your child prepare the amount from \$220-\$250 (prices depend on the size required) for the purchase. Parents please remind your child to keep the money properly to avoid unexpected loss.

Thank you for your attention.

Sincerely

Anson Yang, Ph.D.

Principal

以上事項，尚祈 貴家長留意。並請於學生手冊第 72 頁「家長簽收通告紀錄」表內註明第三號通告，並簽署作實，以備班主任檢查是荷。

Please pay attention to all the items above. To facilitate class teacher's inspection, parents please sign on page 72 of the student handbook to acknowledge receipt of school notice 3.

完(End)